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Zapisnik 13. sestanka Nacionalne skupine deležnikov za tržno infrastrukturo za 

vrednostne papirje in finančno zavarovanje (NSD AMI-SeCo) 

 
 
Datum: 16. maj 2025, od 10.00 do 11.55 ure 

Lokacija: Banka Slovenije, Slovenska 35, 1000 Ljubljana  

Navzoči: S. Anko (predsedujoči NSD AMI-SeCo; Banka Slovenije; v nadaljevanju: BS), D. Cavnik 

(BS), M. Koletnik (BS), M. Kovač (BS), Ž. Markus (BS), B. Ploj (BS), A. Sever (BS), K. Stegovec 

(BS), J. Badovinac Žunek  (UniCredit Banka Slovenija d. d.; v nadaljevanju: UniCredit), S. Bernik 

(Agencija za trg vrednostnih papirjev), I. Bosnar (BKS Bank AG, Bančna podružnica), K. Dekleva 

(Ministrstvo za finance; v nadaljevanju: MF), D. Jermaniš (Ljubljanska borza d. d.), D. Klinger (Nova 

ljubljanska banka d. d.; v nadaljevanju: NLB), B. Knez (Banka Intesa Sanpaolo d. d), D. Mekić (OTP 

banka d. d.; v nadaljevanju: OTP), L. Mrhar (DBS d. d.), T. Popovič, (MF), V. Slamič (KDD - 

Centralna klirinško depotna družba d. d.; v nadaljevanju: KDD), R. Šketa (KDD), M. Štemberger 

(Ilirika d. d.), M. Titan (KDD), B. Tomažič (Združenje bank Slovenije – GIZ). 

 

Dnevni red sestanka: 

1. Pregled realizacije sklepov 12. sestanka NSD AMI-SeCo 

2. Skrajšanje cikla poravnave z vrednostnimi papirji v Evropski uniji 

3. Spremembe mandata in poslovnika NSD AMI-SeCo 

4. Indikatorji delovanja T2S 

5. Status projekta ECMS 

6. Status ostalih harmonizacijskih aktivnosti na področju poravnave vrednostnih papirjev in 

upravljanja s finančnim zavarovanjem 

7. Poravnava transakcij v centralnobančnem denarju, ki temeljijo na DLT 

8. Poročanje članov 

9. Razno 

 

Uvod 

o S. Anko je uvodoma pozdravil udeležence sestanka. Pojasnil je, da sestanki NSD AMI-SeCo 

praviloma potekajo najkasneje dvajset delovnih dni po sestanku skupine AMI-SeCo, ki je tokrat 

potekal 28. 4. 2025, obravnavajo pa se tako tematike s sestanka AMI-SeCo kot tudi specifične 

vsebine slovenskega trga. V nadaljevanju je opozoril, da se sestanek snema za namen priprave 

zapisnika in da bo posnetek po potrditvi zapisnika uničen. Izpostavil je, da sestanek tokrat poteka 

zgolj v živo. Na poziv S. Anka udeleženci niso podali predloga dopolnitve dnevnega reda 

sestanka, zato je bil predlagan in soglasno sprejet: 

 

Sklep 1: Udeleženci so potrdili dnevni red 13. sestanka NSD AMI-SeCo. 

 

Ad 1) 

Pregled realizacije odprtih sklepov z 12. sestanka NSD AMI-SeCo 

 

Št. sklepa Vsebina sklepa Realizacija sklepa 

Sklep 2 Usklajeni dopis se natisne in fizično podpiše s strani 

predstavnikov UniCredit, OTP, NLB in KDD. BS dopis 

po elektronski pošti pošlje na ECB. 

Izveden 
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o D. Cavnik je v zvezi z realizacijo sklepa 2 izpostavil, da je bil usklajeni dopis fizično podpisan 

nemudoma po 12. sestanku NSD AMI-SeCo. BS je dopis poslala predsedujočemu AMI-SeCo in 

aprila 2025 prejela odziv ter ga posredovala podpisnikom dopisa. S. Anko je podpisnike dopisa 

povabil, da se do odgovora AMI-SeCo opredelijo. Podpisniki so izrazili mnenje, da je AMI-SeCo 

potrdil pravico izdajatelja do specifične poizvedbe o končnih delničarjih na nivoju posrednika, 

vendar pa slednje ni ustrezno urejeno na tehnični ravni z ustreznimi sporočili, pri čemer AMI-

SeCo v odzivu ni podprl predloga podpisnikov za spremembe uniformnih obrazcev, ki izhajajo iz 

uredbenih predpisov. S. Anko je navzoče tudi informiral, da je poizvedba spodbudila AMI-SeCo, 

da je sprožil dodatno analizo o predstavljeni problematiki na ravni EU. S strani predsedujočega sta 

bila predlagana in soglasno sprejeta naslednja sklepa: 

 

Sklep 2:  BS s člani NSD AMI-SeCo deli odziv AMI-SeCo skupaj z dopisom podpisnikov ter 

jih v bodoče obvešča o morebitnih nadaljnjih zadevnih aktivnostih ECB. 

 

Sklep 3:  Člani NSD AMI-SeCo lahko odziv AMI-SeCo vključijo v relevantne korespondence 

ter na naslednjem sestanku poročajo o pridobljenih izkušnjah. Če bo problematika 

še vedno aktualna, bo NSD AMI-SeCo nadaljeval z obravnavo problematike. 

 

Ad 2) 

Skrajšanje cikla poravnave z vrednostnimi papirji v Evropski uniji 

o D. Cavnik je na podlagi poročila ESMA predstavil ozadja za pričetek aktivnosti za prehod na cikel 

T+1 poravnave z vrednostnimi papirji v EU in informacije o oblikovanju EU struktur za prehod na 

cikel T+1 ter nacionalne centralne osebe (NCO) za koordinacijo prehoda v Sloveniji. V 

nadaljevanju je T. Popović predstavila stališče Republike Slovenije do predloga novele CSDR. M. 

Kovač je predstavil predviden vpliv cikla T+1 na T2S, in sicer na področju dnevnega urnika 

delovanja ter na področju sprememb z vidika optimizacije delovanja T2S. Ž. Markus je predstavil 

informacijo o vzpostavljenem Extranetu BS za dostop do gradiv s sestankov NSD AMI-SeCo. 

 

o S. Anko je povedal, da je BS skušala identificirali vse tržne deležnike v Sloveniji, na katere bo 

imel vpliv prehod na cikel T+1, da pa so zaželeni predlogi članov NSD AMI-SeCo o morebitnih 

dodatnih relevantnih deležnikih, z namenom, da bo prehod na cikel T+1 v Sloveniji izveden 

celovito in pravočasno. Dodal je, da v bodoče pričakujemo še telekonferenčno sodelovanje družbe 

INTERKAPITAL vrijednosni papiri, Podružnica Slovenija. V. Slamič je predlagal, da bi veljalo 

preveriti primernost vključitve tudi Raiffeisen Bank International AG. D. Jermaniš je potrdila, da 

bodo določene aktivnosti potrebne tudi na strani Ljubljanske borze d. d. v zvezi s posredovanjem 

trgovalnih podatkov do KDD. Predsedujoči je predlagal sprejem sklepa, ki je bil soglasno sprejet:  

 

Sklep 4:  Ugotavlja se, da so vsi deležniki v Sloveniji, ki jih prehod na cikel T+1 zadeva z 

vidika izvedbe lastnih aktivnosti, identificirani in zastopani kot člani v NSD AMI-

SeCo. Dodatno se preveri ustreznost vključitve Raiffeisen Bank International AG v 

članstvo NSD AMI-SeCo. 

 

o V nadaljevanju je S. Anko predlagal, da bi bilo potrebno določiti vsebinski in časovni okvir za 

spremljanje (monitoring) napredka prehoda na cikel T+1 v Sloveniji. Navzoči so se strinjali, da bi 

moral v prvi fazi KDD pripraviti predlog načrta prehoda in ga posredovati ostalim članom NSD 

AMI-SeCo z namenom, da na podlagi tega pripravijo svoje načrte, BS pa na podlagi teh načrtov 

pripravi krovni načrt za vse deležnike. Sprejeti so bili naslednji sklepi: 
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Sklep 5:  NSD AMI-SeCo monitoring napredka prehoda na cikel T+1 vzpostavi tako, da KDD 

pripravi načrt aktivnosti prehoda, na podlagi katerega člani pripravijo svoje načrte 

prehoda, na podlagi katerih BS oblikuje krovno matriko za spremljanje aktivnosti 

vseh deležnikov. 

 

Sklep 6:   KDD do konca junija 2025 preuči vse morebitne omejitve, povezane s pripravo 

načrta aktivnosti prehoda, katere naslovi na naslednjem sestanku NSD AMI-SeCo. 

KDD pri tem upošteva tudi prilagoditve na strani T2S. 

 

Sklep 7:  Spremembe zaradi prehoda na cikel T+1 na ravni T2S ne zahtevajo neposrednih 

aktivnosti sistemskih članov KDD in imetnikov T2S DCA. Če se to spremeni, BS in 

KDD o tem obvestita člane NSD AMI-SeCo.  

 

Ad 3) 

Spremembe mandata in poslovnika NSD AMI-SeCo 

o D. Cavnik je predstavil predvidene spremembe mandata in poslovnika NSD AMI-SeCo zaradi 

razširitve predvidenih aktivnostih spremljanja in lokalne koordinacije prehoda na cikel T+1. 

Predlogi sprememb bodo obravnavani in potrjeni korespondenčno prek pisnega postopka oziroma 

najkasneje na naslednjem sestanku NSD AMI-SeCo. S. Anko je predlagal sprejem sklepa, ki je bil 

soglasno sprejet: 

 

Sklep 8:   Predlogi sprememb mandata in poslovnika NSD AMI-SeCo se v obravnavo ter 

potrditev posredujejo članom korespondenčno preko pisnega postopka oziroma 

najkasneje na naslednjem sestanku NSD AMI-SeCo. 

 

Ad 4) 

Indikatorji delovanja T2S 

o M. Kovač je predstavil agregatne kazalnike poslovanja in operativnega delovanja T2S v obdobju 

med marcem 2024 in marcem 2025. 

 

Ad 5) 

Status projekta ECMS  

o A. Sever je predstavila napredek na projektu ECMS. Povedala je, da na dan tega sestanka poteka 

odločanje o potrditvi datuma začetka delovanja ECMS na dan 16. 6. 2025. Predstavila je tudi 

trenutni status testiranj in migracije ECMS in napovedala sestanek s KDD in bankami, ki bo 

potekal 22. 5. 2025, na katerem bodo med drugim podrobneje predstavljene migracijske in post-

migracijske aktivnosti.  

 

Ad 6) 

Status harmonizacijskih aktivnosti na področju poravnave vrednostnih papirjev in upravljanja 

s finančnim zavarovanjem  

o Ž. Markus je predstavil aktivnosti skupine AMI-SeCo CEG ter preliminarne rezultate evropskih 

trgov v zvezi z implementacijo standardov SCoRE za poenotenje tržnih praks na področju 

upravljanja s finančnim zavarovanjem.  
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Ad 7)  

Poravnava transakcij v centralnobančnem denarju, ki temeljijo na DLT 

o M. Koletnik je predstavil rezultate raziskovalnih aktivnosti Evrosistema, ki so potekale v letu 2024 

z namenom pridobivanja izkušenj in preverjanja interesa udeležencev za poravnavo transakcij v 

centralnobančnem denarju, ki temeljijo na DLT. Predstavljena je bila tudi odločitev in razlogi 

Evrosistema, da se z raziskovalno dejavnostjo nadaljuje. 

 

Ad 8) 

Poročanje članov 

o M. Kovač je sporočil, da so v predstavitvi pod to točko pripravljene tudi statistike poslovanja 

domačega trga od migracije na T2S dalje (za obdobje od prvega kvartala 2017 do prvega kvartala 

2025), s katerimi se člani lahko seznanijo, ko bo na voljo na Extranetu. 

 

Ad 9) 

Razno 

o / 

 

Zapisal: D. Cavnik, 27. maj 2025 


